
 

Skolebestyrelsesmøde 26 januar 2022 kl.17-20,  
Mødet foregår på Knudsøskolen eller Teams, hvis, det viser sig, at det er anbefalet. 
kl. 17 får vi lidt at spise.  
Børnene får fri kl.18.30 
 
Deltagere: Bjarke, Kasper, Karin, Anton, Hans, Marianne, Susanne P., Susanne R. og Jette  
Afbud: Marie, Majbritt 

1. Godkendelse af dagsorden samt skribent til kort nyt  
Susanne P 

 
 

2. Orientering fra Skolen og børnehaven (30 min) 
 
Vi har været mildt angrebet af corona. Få personaler har været ramt. 1 klasse og 3 klasse har 
været mest ramt. Der har dog været en del børn hjemme pga nærkontakter.  
Vi håber på at restriktionerne omhandlende klasseopdeling ophæves på aftens pressemøde. Vi 
afventer pressemødet for at se om de kommende aktiviteter kan afholdes eller udsættes. Der 
kommer besked ud til forældre så snart vi har en plan. Skoleturen til Sletten aflyses. 
 
Vi er i gang med MUS samtaler. Der bliver snarest opslået en lærer stilling. Både da der mangler 
timer, som vi selv dækker pt, men også pga det stigende børnetal. Vi skal have fundet ud af 
hvilken lærer vi ønsker. Marianne vil gerne deltage fra bestyrelsen. 
 
Der er i det kommende skoleår indskrevet 33 børn, hvilket betyder 2 0.klasser igen i år. Vi ser det 
som en tillidssag at forældrene igen i år tilvælger os. 
Der er kommet godkendelse til forbedringen af klubben. Jette har møde med Peter Milsgaard om 
hvordan kan klubben bruges i skoletiden, pga. det stigende børnetal.  
 
Ny skole og daginstitution i Ry har været på møde ved det nye byråd. Der bliver en workshop hvor 
div sportsudvalg deltager. Her vil der være mulighed for at ”lege” med flere forskellige 
placeringer. I forhold til det pædagogiske grundlag er vi interesseret i Louise Klinges forskning. Vi 
er i gang med samarbejde med hende og hendes team i forhold til skolen og institutionens 
tilgang til børn. 
 
 

 
3. Nyt fra elevrådet (10 min) 

 
Der er blevet udleveret tegnehæfter i klasserne for at mindske papirforbruget. Der har været 
positiv respons. 
Juleudsmykningskonkurrencen var et hit og må gerne blive en tradition 
 

 
4. Forældretilfredshedsundersøgelse (30 min) 

Tilbagemelding til forældrene december 2021: 
I april 2021 gennemførte skolebestyrelsen en forældretilfredshedsundersøgelse for 
Knudsøskolen og -Hulen, hvor et link til spørgeskema blev sendt ud til alle forældre. Den 



vedhæftede rapport giver et grafisk indblik i resultaterne med en kort kommentar. Resultaterne 
udgør første målepunkt (såkaldt ”baseline”), og forældretilfredshedsundersøgelsen bliver 
fremadrettet gennemført mindst én gang årligt. Formålet hermed er at identificere, hvor vi er 
stærke, og hvor der er udviklingspotentiale, som vi så kan arbejde på at forbedre. 
Vi takker for alle jeres besvarelser. 
 
Hvad vil vi med en ny undersøgelse, og hvordan er tilbagemeldingen til forældrene? 
 
Skolebestyrelsen skal udpege mål og tilbagemelding til forældrekredsen inden skemaet sendes 
ud. 

Referat: 
 Vi aftalte at skemaet udsendes hvert år, derfor udsender vi 1. marts 2022 spørgeskemaet. Når svarene 
forligger, udvælger bestyrelsen de punkter,  de vægter der skal videre i fokusgruppeinterview. 

 
 
 

5. Dobbeltbemanding og evaluering af kort skoledag (40 min) 
På baggrund af konkret optælling ser dobbelt bemanding således ud: 
 

Ugeskema 
uge 48 
Klassetrin 

 
Lektioner 

 
Lektioner med 2 voksne 

 
% 

0 50 30 0,6 
1 25 18 0,72 
2 25 21 0,84 
3 25 15 0,6 
4 30 10 0,33 
5 30 19 0,63 
6 31 5 0,17 
    

 
Der er gennemført fokusgruppeinterview med elever og personale ud fra nedenstående tre spørgsmål: 
Interview med elever og lærere i januar fra 2., 3. og 4.klasse. 

 Hvad laver I, når der er to voksne i klassen?  
 Hvad er godt ved at være to voksne?  
 Hvornår er det ikke nødvendigt? 

I december har der været samtaler med Teamene om deres samarbejde. 
 
Skolebestyrelsen drøfter redegørelsen og tilkendegiver ønske om fortsat at have to -lærerordning, 
finansieret af kortere skoledag, hvis de udvidede frihedsgrader gør det muligt. 
 
Referat af drøftelsen: 
Eleverne oplever at lærerne deler op i 2 hold. Eller at 1 voksen underviser og 1 hjælper eleverne. De 
yngste oplevede at turdagene var gode, da der er flere voksne til at hjælp. Det fungere godt når de 
voksne begge er aktive o ved hvad der skal ske. Projektdage og udflugter på tværs. At der er mulighed for 
hjælp. Det opleves overflødig når de arbejder selvstændig eller når kun denne ene voksen er aktiv. 
De voksne oplever at de giver mere nærvær. Ligeværdighed imellem samarbejdet pædagoger/lærer. 
Aftaler bliver ført ud i praksis. Bedre konfliktløsninger. Øget kendskab til hinandens undervisning. 
Mulighed for flere organiseringsformer. 



Vi er undersøgende på om eleverne lærer og trives bedre ved denne 2 lærerordning. Det oplever vi 
 
Forhåbentlig kommer der fra ministeriet at vi må forsætte med friheden til at planlægge skoledagen. Hvis 
det gør det, vil vi forsætte med nuværende ordning. 

 
 

6. Skolebestyrelsesvalg (30 min) 
 
Vedhæftet bilag til Styrelsesvedtægten, der beskriver rammerne for skolebestyrelsesvalget. 
Forslag til tidsplan: 
Valgmøde den 5. april 
Sidste frist for opstilling af kandidater 21.april 
Fredsvalg og afstemning offentliggøres den 22.april  
Afstemning slutter den 6. maj 
Valget offentliggøres 9. maj 
Frist for klage over valget 19. maj 
31. maj valget er afsluttet. 
 
Skolebestyrelsen vedtager tidsplan og aftaler rammer/indhold i valgmøde. 
Beslutning træffes om valgmøde og årsmøde skal kombineres. 
 

Ovenstående tidsplan er vedtaget. 
Vigtigt vi tænker over hvilket tema valgmøde kan behandle, temaet skal passe på både skole og 
børnehave. Evt. mulighed for oplægsholder 

 
 

7. Kontakt 2022 (20min) 
Jette gennemgår indholdet, og der er efterfølgende plads til spørgsmål og drøftelse af eventuelle 
konkrete tiltag. Kontrakten er vedhæftet 
 
Kontrakten blev drøftet 

 
8. Lukket møde 

 
9. Punkter til næste møde den 22.februar 

 Regnskab og budget 
 Princip for åben skole 
 Princip for bevægelse 
 Timefordelingsplan og skoledagens struktur 2022/2023 
 Tema til bestyrelsesvalg 
 Timeløsefag 

 
10. Evt 

 
 

 


